
 Zápis OsV  č.: 2/2023 

OsV:  

Datum:   15.05.2023 v 17.30 h 

Přítomni: Jana Buřičová, Jan Bilý, Josef Dlouhý, Tomáš Jursík, Jana Špačková Lacinová,   Lubomíra 

Šťastná,  Jan Šťastný, Věra Zadražilová, Monika Seifertová, Michal Gygal 

 

Omluveni: Jakub Obraz, Ivo Šalátek, Roman Sadlo 

 

Neomluveni: - 

Člen RM, ZM, 

hosté: 

Ing. Jiří Kukla 

Příští jednání: 19.6.2023 v 17.30 h 

 

 

1) Program jednání včetně krátkého komentáře: 

  
1.    Dopravní generel  
2.    Informace ze setkání osadních výboru dne 24.4.2023 
3.    Pravidla pro zřizování a činnost osadních výborů v místních částech města/ zaslaný podklad 
4.    Informace z vedení města (j 
5.    Údržba/rozšíření květinových záhonů 

6.    Plán akcí OsV na rok 2023 

7.    Různé 

8.    Diskuze 

 

ad.1 

Ing. Kukla sdělil, že se dopravní generel aktuálně neřeší.   

Odbor investic řeší  s dodavatelem vybranou variantu parkoviště v Uhelné. 

Z diskuze vyplynuly připomínky k dopravnímu řešení, pokud není průjezdná silnice Čsl. legionářů  

(tzv. „nová silnice“) – nedávná dopravní nehoda ochromila průjezd městem. 

Dopravně náročný bude víkend 27. a 28.5.2023, kdy bude koncert Rybiček 48 pod Vlašským dvorem, 

gymnastická akce pro děti a mládež na Klimešce. Gastrofestival v okolí Sv. Barbory aj. 

Řeší se celkový parkovací systém ve městě. 

 

ad. 2 

Na setkání zástupců OsV dne 24.4.2023 předložena koncepce k vyúčtování případných nákladů s 

komunitními akcemi OsV prostřednictvím kanceláře starosty. 

Jana Buřičová předložila návrh, aby vznikl jakýsi „návod pro práci osadních výborů“, což je částečně 

navrženo v zápisu ze dne 24.4.203, částečně v pravidlech pro zřizování a činnost osadních výboru – 

např. komu napsat, na jakém formuláři, co je dovoleno a co není v kompetenci OsV….. 

 

ad. 3 

Souvisí s bodem 2., jsou vítány připomínky členů OsV, do 28.5.2023. 

 

ad. 4 

Ing. Kukla informoval  o plánu investic města – chodník v ulicích Mezibranská a Sedlecká,  dětské 

hřiště v Breuerových sadech. Dále informoval o kontrole střech domů ve městě. Z řad OsV byl 

vznesena připomínka na nutnost čištění lapačů střešních splavenin (gajgrů) nad chodníky. 

 



 

 

ad. 5 

Proběhl výsev zdravotně nezávadných květin v parku U Tří pávů.  Proběhne údržba květinových 

záhonů na náměstí. 

 

ad. 6 

Plán akcí OsV 2023 (od září 2023): 

- dne 16.9.2023 proběhne projekt Otevřená ulice; 

- akce pro pečovatelskou službu. 

Náměty na další akce jsou vítány. 

 

ad. 7 

Diskuze k následujícím tématům: 

- podnět k náležitému třídění odpadů v městských koších  - je třeba oddělit PET lahve, krabice na 

jídlo,… 

- řešením ke zvětšení počtu parkovacích míst by  bylo rozšíření parkoviště Na Valech; 

- dotaz: kudy vedou hranice Vnitřního města? 

 

Setkání bylo ukončeno v 19 hodin. 

 

2) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM, ZM: 
  

1) Členové OsV by uvítali konkrétně informace ke konceptu celkového parkovacího systému ve 

městě (viz bod 1). 
2) Kudy by byla vedena objezdová trasa v případě neprůjezdné ulice Čsl. leginonářů (viz bod 1)? 

3) Jak často probíhá čištění lapačů střešních splavenin nad chodníky? Kdo je provádí (viz bod 

4)? 
 

Zápis zapsal/ověřil:  Jana Špačková Lacinová 
 


